
Erhvervs-, Vækst- og Eksportudvalget

Til: Erhvervs- og vækstministeren

Dato: 12. februar 2014

Udvalget udbeder sig ministerens besvarelse af følgende spørgsmål:

ERU alm. del

Spørgsmål 240
I regeringens Vækstplan for Energi og Klima fra oktober 2013 fremgår det, at
regeringen vil videreudvikle det metodiske grundlag for beregning af bygnin-
gers energimærke for at sikre større robusthed ved indplaceringen af bygnin-
ger på energimærkeskalaen. Ministeren bedes redegøre for status på vide-
reudviklingen af det metodiske grundlag for beregning af bygningers energi-
mærke, samt hvilke konkrete mål regeringen har i relation til at sikre større ro-
busthed ved indplaceringen af bygninger på energimærkeskalaen.

Spørgsmålet er stillet efter ønske fra Kim Andersen (V).
Svaret bedes sendt elektronisk til spørgeren på Kim.Andersen@ft.dk og til ud-
valg@ft.dk.

På udvalgets vegne

Karin Gaardsted
formand
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